

Le français suit



Gabriel (Gabe) Bleyer (he/him) is a Policy/Economic Officer in Multi-Modal and Road Safety Programs at Transport Canada in the National Capital Region. He has been with the department since the summer of 2020. Before joining the federal public service, he worked in a grocery store meat department, as a full-service gas station attendant, and as a landscaper.

While completing his BA in Political Science and Sociology at McGill University, Gabe was a Staff Writer on Canadian Politics for the *McGill Journal of Political Studies Online*. He is currently pursuing an MA in Political Economy at Carleton University.

Gabe's first experience with CAPE came during the 2023 PSAC strike, where he met fellow CAPE members on the picket line while showing support for PSAC and their bargaining demands. There, he connected with colleagues from Transport Canada, who had discovered that their local was dormant and the local executive positions vacant.

Since then, Gabe has served as both Secretary and Steward for the re-established local executive, while also co-chairing a Local Organizing Committee. In these roles, he delivered orientation sessions for new members, drafted local newsletters, campaigned for telework rights against the return-to-office directive, and participated in the locals' successful campaign to win personal lockers for workers at Transport Canada.

Gabe believes strongly in the principles of democracy, equality, and solidarity, and that these are the tools that need to be put into action to win on members' key issues.

Through his engagement with members at the local level, he has heard not only their concerns but also their ideas to improve their working conditions. Whether it's the threat

of workforce adjustment, AI encroachment on work, or threats to truly flexible hybrid work, Gabe believes that CAPE needs a National Executive that will empower members to democratically set priorities and determine their own course of action.

In his free time, Gabe can be found playing hockey or softball, reading a book, or enjoying the outdoors.

In solidarity,

Gabe Bleyer

gabebleyer@gmail.com



Gabriel (Gabe) Bleyer (il/lui) est agent des politiques et de l'économie des Programmes de transport multimodal et de sécurité routière, dans la région de la capitale nationale. Il travaille au ministère des Transports depuis l'été 2020. Avant d'entrer à la fonction publique fédérale, il a travaillé comme boucher dans une épicerie, pompiste dans une station-service et paysagiste.

Pendant ses études de baccalauréat en science politique et en sociologie à l'Université McGill, Gabe était rédacteur attitré à la section politique canadienne du *McGill Journal of Political Studies Online*. Il est actuellement inscrit à la maîtrise en économie politique à l'Université Carleton.

Gabe s'est impliqué pour la première fois au sein de l'ACEP pendant la grève de l'AFPC de 2023, alors qu'il se joignait à d'autres membres sur la ligne de piquetage pour appuyer

leurs revendications. Il a eu l'occasion d'échanger avec des collègues de Transports Canada, lesquels avaient constaté que leur section locale était inactive et que les postes de direction demeuraient vacants.

Depuis, Gabe occupe les postes de secrétaire et de délégué syndical au sein du conseil exécutif de sa section locale, et copréside par ailleurs un comité d'action local. Dans le cadre de ses fonctions, il a offert des séances d'orientation aux nouveaux membres, rédigé les bulletins d'information locaux, défendu le maintien du télétravail dans la foulée de la directive de retour au bureau et contribué à la campagne victorieuse ayant permis d'obtenir des casiers individuels pour le personnel de Transports Canada.

Gabe est profondément attaché aux principes de démocratie, d'égalité et de solidarité, qu'il juge essentiels pour défendre les causes chères aux membres.

Solidarité,

Gabe Bleier

gabebleier@gmail.com